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PROTOKÓŁ NR VII/2024 

Z VII SESJI RADY MIEJSKIEJ W LIPNIE 

 

z dnia 4 listopada 2024 roku 

 

Na 15 osobowy skład Rady, w sesji uczestniczyło 14 radnych, co stanowi 93% ogółu Rady. 

 

 lista obecności – załącznik nr 7 

 

Sesja odbywała się w Urzędzie Miejskim w Lipnie, Plac Dekerta 8.  

Rozpoczęła się o godz. 13:00 – zakończyła o godz. 13:45 

Wypowiedzi uczestniczących w sesji na podstawie zapisu z systemu eSesja (napisy stworzone                      

do filmów z obrad sesji Rady Miejskiej w Lipnie) 

Protokół sporządził : Krzysztof  Derwiński 

 

Ad. pkt. 1 - a 

 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - przywitał wszystkich przybyłych na 

obrady VII sesji Rady Miejskiej w Lipnie. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co 

stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  

 

Zanim, szanowni Państwo, przejdziemy do od porządku obrad, 16 października zmarła 

zasłużona dla miasta Lipna pani Alicja Żelechowska. Chciałbym, żebyśmy powstali i minutą 

uczcili jej pamięć. Bardzo dziękuję. 

 

Ad. pkt. 1 – b 

 

Ustalenie porządku obrad 

 

Porządek obrad 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 

b) ustalenie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z V sesji RM, 

d) przyjęcie protokołu z VI sesji RM, 

e) sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym. 

2. Projekty uchwał: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok; 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2024– 

2028; 

c) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok, 

d) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2025 rok, 
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e) w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych na 2025 rok dla samorządowego 

zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w Lipnie, 

3. Sprawy różne i komunikaty. 

4. Zakończenie obrad VII sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 - c 

 

Przyjęcie protokołu z V sesji RM 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - To jest ten protokół, szanowni Państwo, 

którego nie przyjęliśmy na poprzedniej sesji, dlatego że tam były kłopoty z nagłośnieniem. 

Tutaj pan Krzysztof dzięki nagraniu telewizji kablowej uzupełnił ten protokół i myślę, że dzisiaj 

możemy go przegłosować. Czy są jakieś uwagi co do treści tego protokołu? Przypominam - z 

V sesji Rady Miasta. Nie widzę, a więc przechodzimy do głosowania. 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z V sesji RM. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego zdjęcia punktu z porządku obrad.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, , Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin Tyfczyńska Wiesława, 

Spisz Małgorzata, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Napiórski Zbigniew  

 

Rada 14 głosami ZA przyjęła protokół z V sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 - d 

 

Przyjęcie protokołu z VI sesji RM 

 

Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z VI sesji RM. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego zdjęcia punktu z porządku obrad.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Tyfczyńska Wiesława, 

Spisz Małgorzata, Żochowski Łukasz  
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PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Napiórski Zbigniew  

 

Rada 14 głosami ZA przyjęła protokół z VI sesji RM. 

 

Ad. pkt. 1 – e 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta w okresie międzysesyjnym 

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik – przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza 

Miasta w okresie międzysesyjnym zgodnie z załącznikiem nr 1. 

 

Ad. pkt. 2-a 

 

zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2024 rok 

 

Mariola Michalska - Skarbnik Miasta – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany w budżecie miasta Lipna w 2024 zgodnie z załącznikiem nr 2. 

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik – Tutaj, proszę Państwa, w paragrafie 80.104, to jest 

zwrot z dotacji przedszkolnej, ja chciałbym też powiedzieć, pochwalić się nawet, że to jest spór, 

który prowadziliśmy kilka lat  z właścicielem jednych z przedszkoli. I sprawa się oparła o Sąd 

Najwyższy, był wniosek o kasację wyroku, który był dla nas korzystny. Czekaliśmy na to kilka 

lat. No i teraz te pieniądze po prostu, które były nieprawidłowo wydane przez przedszkole, 

wrócą do nas z powrotem na nasze konto. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2024 rok. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu miasta na 2024 

rok.  

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Tyfczyńska Wiesława, 

Spisz Małgorzata, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  
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NIEOBECNI (1): Napiórski Zbigniew 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR VII/34/2024 

jak w załączniku nr 2 

 

Ad. pkt. 2-b 

 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2024– 

2028 

 

Skarbnik Miasta - Mariola Michalska – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Lipna na lata 2024– 2028 

zgodnie z załącznikiem nr 3. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miasta Lipna na lata 2024– 2028. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miasta Lipna na lata 2024– 2028. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Tyfczyńska Wiesława, 

Spisz Małgorzata, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Napiórski Zbigniew 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR VII/35/2024 

jak w załączniku nr 3 
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Ad. pkt. 2-c 

 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok 

 

Skarbnik Miasta - Mariola Michalska – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na 2025 rok zgodnie z 

załącznikiem nr 4. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2025 rok. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2025 rok. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Tyfczyńska Wiesława, 

Spisz Małgorzata, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Napiórski Zbigniew 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR VII/36/2024 

jak w załączniku nr 4 

 

Ad. pkt. 2-d 

 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2025 rok 

 

Skarbnik Miasta - Mariola Michalska – przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2025 rok zgodnie 

z załącznikiem nr 5. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Finansowej.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych na 2025 rok.  
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W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2025 rok. 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (13): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Kacprowicz Małgorzata, Komorowski 

Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski Sebastian, Maciejewski 

Wojciech, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Tyfczyńska Wiesława, Spisz Małgorzata, 

Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Janiszewski Zbigniew 

BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Napiórski Zbigniew 

 

Rada 13 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR VII/37/2024 

jak w załączniku nr 5 

 

Ad. pkt. 2-e 

 

w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych na 2025 rok dla samorządowego 

zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w Lipnie 

 

Zastępca Burmistrza – Robert Kapuściński -  przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały w 

sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych na 2025 rok dla samorządowego zakładu 

budżetowego - Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w Lipnie zgodnie z załącznikiem nr 6. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - poinformował, że projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Gospodarki Komunalnej.  

 

Głosowano w sprawie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych 

na 2025 rok dla samorządowego zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w 

Lipnie. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych na 2025 

rok dla samorządowego zakładu budżetowego - Zakład Gospodarki Mieszkaniowej w Lipnie. 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Lista imienna:  

ZA (14): Bonowicz Małgorzata, Domeradzka Anna, Janiszewski Zbigniew, Kacprowicz 

Małgorzata, Komorowski Kamil, Koszczka Grzegorz, Krzemieniecki Edward, Lewandowski 

Sebastian, Maciejewski Wojciech, Ożdżyński Jerzy, Rykowski Marcin, Tyfczyńska Wiesława, 

Spisz Małgorzata, Żochowski Łukasz  

PRZECIW (0): 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  
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BRAK GŁOSU (0):  

NIEOBECNI (1): Napiórski Zbigniew 

 

Rada 14 głosami ZA podjęła 

           - UCHWAŁĘ NR VII/38/2024 

jak w załączniku nr 6 

 

Ad. pkt 3 

 

Sprawy różne i komunikaty 

 

Radny Wojciech Maciejewski - Ja mam pytanie do Pana przewodniczącego, bo byłem już 

pytany wcześniej przez mieszkańców naszego miasta. Co z naszą Kapitułą? Bo wiemy, że ona 

zaprzestała swojej działalności przed jeszcze rozpoczęciem naszej nowej kadencji. Czy Pan 

przewodniczący już coś wie na ten temat? Chciałbym, żeby to wybrzmiało na sesji, bo 

obiecałem, że po prostu o to zapytam, tak?  

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - Szanowni Państwo, miałem o tym 

powiedzieć na samym końcu. Tutaj z panem burmistrzem rozmawialiśmy długo na temat 

Kapituły. No chcemy ją reaktywować. Na najbliższą środę, na godzinę 13 zaprosiliśmy tutaj 

zasłużonych dla miasta Lipna. No i będziemy z nimi rozmawiać, co dalej. Będziemy chcieli, 

żeby spośród siebie wybrali Kapitułę. Tak, wszyscy zostali zaproszeni. Wszyscy zaproszenia 

od nas otrzymali. Miejmy nadzieję, że się tutaj pojawią i spośród siebie wybiorą Kapitułę, która 

będzie funkcjonowała.  

 

Radny Grzegorz Koszczka - Panie przewodniczący i Panie burmistrzu, bo w szczególności do 

Panów to kieruję, zróbcie z tym nagłośnieniem porządek, bo to po prostu stara się być w sposób 

uwłaczający naszej Radzie. Nie wiem, ile to będzie kosztowało, trzeba to uporządkować. 

Przekaz w fonii też powinien być dobry. No coś się dzieje. Nie wiem, czy to jest wina kabli, 

czy całe te urządzenie. No coś nie jest tak.  Tak że bardzo proszę o podjęcie stosownych działań, 

bo to wygląda źle. I tak z takich spraw bieżących. Wiem, że wpłynęło do Biura Rady, do pana 

burmistrza, do przewodniczącego Rady, jak również do mnie pismo mieszkanki ulicy Krętej, 

pod którego treścią podpisuje się obiema rękoma, pomimo tego, że nie brałem w tym udziału, 

ale uważam, że naprawa tej ulicy to rzecz jest bardzo istotna. Wprawdzie mieszkają tam tylko 

dwie rodziny. Droga jest wąska, strasznie powybijana, przejechać tam samochodem jest 

makabrycznie. Możemy nawet dzisiaj się tam wybrać, wam pokażę, Panowie. No to jest 

katastrofa, tam są dziury, makabrycznie i jak po prostu nie powinno być w XXI wieku. Wąski 

kawałek drogi, tak że bardzo proszę o podjęcie stosownych działań. Proszę również o podjęcie 

działań, jeśli chodzi o uliczki dojazdowe od ulicy Górnej. Pan, Panie burmistrzu, w kampanii 

obiecał tam niektórym mieszkańcom i oni teraz po prostu egzekwują Pana obietnice. Proszą o 

to, żeby to zostało zrealizowane.  

 

Radna Anna Domeradzka - Rozmawiałam z mieszkańcami ulicy Szkolnej. Na tej ulicy 

zgłaszają się mieszkańcy, , że chodnik jest nierówny i należałoby ten chodnik poprawić, a 
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ponadto pytają się o sprzątanie. Jaka jest sytuacja sprzątania tej ulicy? Bo twierdzą, że no nie 

zawsze to się tam dobrze dokonuje. Należałoby na to zwrócić uwagę i dać jakąś odpowiedź.  

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik – Może ja od razu się odniosę, bo oczywiście pani 

radna zgłaszała mi. Ja już, tak jak w rozmowie, zwracałem uwagę, że zarządcą tej drogi jest 

Zarząd Dróg Powiatowych. Czy będą... Czy mają zaplanowane jakieś remonty na przyszły rok 

tej ulicy? Trudno mi powiedzieć, bo budżety są na etapie w tej chwili konstruowania ich. A 

jeżeli chodzi o sprzątanie, no to każdy z mieszkańców powinien mieć też świadomość, że 

przepisy to regulują tak, że jeżeli rzeczywiście nie mają z kimś podpisanej umowy, to w 

większości przypadkach muszą te ulice, te chodniki sami sprzątać. 

 

Radna Małgorzata Spisz - Panie burmistrzu, mam takie pytanie dotyczące Piachogry, ponieważ 

tutaj mieszkańcy zgłaszają liczne uszkodzenia. Jest wandalizm, dzieciaki przychodzą bez 

opieki rodziców. I czy istnieje taka możliwość w niedalekiej przyszłości założyć monitoring, 

ewentualnie jakieś oświetlenie? A do mieszkańców miasta Lipno może zaapeluję, żeby rodzice 

zaopiekowali się dziećmi, które korzystają z tego placu zabaw, bo jest to najfajniejszy plac 

zabaw na terenie całego miasta Lipno, ale niestety dzieciaki większe, ponad 14 lat plus, no 

niszczą wszystko, co popadnie, tablice, regulaminy. Tak że prosiłabym, czy dałoby radę coś z 

tym zrobić.  

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik – Na pewno będziemy mieli to gorąco na uwadze, ale 

jeżeli mówimy o wandalizmie, proszę Państwa, my na każdej sesji zwracamy na to uwagę. W 

ubiegłą sobotę oczywiście zostały wyrzucone skrzynki z kwiatami tutaj na lipnowskim moście 

i kwiaty zostały wyrzucone do rzeki. Pomnik świętego Antoniego, gdzie był już doprowadzony 

po jakichś tam malowaniach był doprowadzony już do porządku, on jest ponownie 

wymalowany. I na każdej sesji na to zwracamy uwagi. Naprawdę nie mamy siły na to, żeby po 

prostu, nie mówiąc już o pieniążkach, które po prostu... no niestety, ale to nas kosztuje 

wszystko. I ta Piachogra też została zrobiona przede wszystkim dla dzieci. Dla dzieci i dla 

młodzieży, a oni po prostu niszczą tak, że trudno powiedzieć. Mamy zaplanowane jeszcze w 

tym roku, w tym tygodniu będziemy rozmawiać o dalszej rozbudowie systemu monitoringu. 

Będziemy też sukcesywnie to robić, żeby wszystkie te takie newralgiczne miejsca, gdzie 

Państwo na to zwracają uwagę, gdzie my sami też dostrzegamy, że jest taka potrzeba, żeby tam 

założyć, wszędzie będziemy to robić. No ale też jeszcze potrzeba trochę czasu, żeby 

rzeczywiście objąć to większą ilością punktów monitorujących. 

 

Radny Grzegorz Koszczka - Ja mam prośbę o odpowiedź, Panie burmistrzu, bo Pan odpowiada, 

ale mnie Pan pominął.  

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik – Jeżeli chodzi o ulicę, ja pamiętam, no mówię, że w 

kampanii wyborczej, proszę Państwa, ta kampania już pół roku temu odbywała i te ulice, które 

obiecywaliśmy, że będziemy robić, sukcesywnie będziemy wszystkie robić. Chciałem też 

jeszcze zaznaczyć, że są takie ulice, które wymagają pilnej naprawy. Nie będę wskazywał, bo 

tutaj jeżeli zacznę wskazywać... Każdy wie, o jakich ulicach ja mówię, ale będziemy wszystkie 

sukcesywnie starali się robić Część ulic robimy już teraz, bo tak jak Państwo zwrócili uwagę w 
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tym moim sprawozdaniu i tak dalej, za chwilę, bo to, co już zostało podpisane i co możemy 

powiedzieć, no to będzie za chwilę też Armii Krajowej, tamten duży parking taki robiony. 

Część ulic została już zrobiona, część jest w trakcie, bo to, co robimy teraz na ulicy Dolnej, 

zaczęliśmy za chwilę Armii Krajowej, do dokończenia mamy ulicę Włocławską, bo chodniki 

zostały może jeszcze nie do końca, ale będą do końca zrobione i także sukcesywnie staramy się 

robić cały czas. 

Radny Grzegorz Koszczka - Jeszcze jedna rzecz mi akurat się przypomniała. To nie jest uwaga, 

ale to jest prośba, bo nie wiem, kto uszkodził dość poważnie krawężnik na pewnej odległości 

na ulicy Dolnej. Jeżeli tam wjedzie jakiś ciężki pojazd bardzo blisko tego krawężnika, połamie 

ten asfalt na tej ulicy, więc warto by było na wysokości tej wielkiej firmy, Państwa... Nie, nie. 

To praktycznie już prawie przed sklepem, na ulicę Górną. To po prostu widać, to jest obsunięty 

całkowicie krawężnik. Przy najeździe ciężkiego sprzętu no połamie asfalt. Szkoda go.  

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik – Tutaj jeżeli chodzi jeszcze o ulicę Dolną, to te dwa 

progi zwalniające, o których... Jeden też... Nie prowadzimy demontażu, a on się robi coraz 

mniejszy, bo wykręcają to. I najpierw proszą, wnioskują o to, żeby te progi powstawały, żeby 

były robione. Tu rozmawiałem z moim zastępcą i myślę, że kolejnym takim naszym działaniem 

to będą progi zwalniające, ale już nie takie przykręcane, tylko robione z kostki, żeby to było 

trwalsze. No bo mówię, no nie mamy siły naprawdę, proszę mi wierzyć, że powtarzamy jak 

mantrę cały czas, używamy tego słowa 'wandalizm' - jest słowem chyba najczęściej później 

tutaj na koniec w komunikatach i sprawach różnych najczęściej poruszanym. Ja powiem no 

może na koniec roku albo na początku przyszłego roku, przy przedstawianiu budżetu, 

pokażemy Państwu, ile rzeczywiście takich różnych zdarzeń związanych z wandalami tutaj w 

mieście Lipnie nastąpiło.  Ręce się załamują, jeżeli coś takiego się ogląda. 

 

Radny Jerzy Ożdżyński - Ja w imieniu swoim i w imieniu mieszkańców ulicy Cegielnej, Panie 

burmistrzu, dla Pana podziękowania i dla Pana zastępcy, za wykonanie tej inwestycji chodnika, 

który tam powstał. Chciałem serdecznie podziękować za to. I jeszcze następna sprawa, bo tam 

jak sami wiecie, Panowie, tam jest teraz bardzo duże natężenie ruchu. I chciałbym, bo tu też 

padła taka deklaracja przed wyborami, że ta ulica Cegielna też będzie remontowana. Chciałbym 

serdecznie prosić, żebyście Państwo wzięli to pod uwagę, bo tam jest naprawdę bardzo duże 

natężenie ruchu, w tej chwili bynajmniej, bo ludzie sobie robią skróty, żeby przyjechać szybciej, 

lepiej. Ja się ludziom nie dziwię, ale po prostu chciałbym, żeby to zostało gdzieś ujęte w 

planach. Tak jak zgodnie  kiedyś żeśmy rozmawiali, Panie burmistrzu, na ten temat, Pan 

powiedział, że to będzie zrobione. No ja bym oczekiwał na realizację tego przedsięwzięcia.  

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik – Panie radny, szanowni Państwo, zresztą to do 

wszystkich, sukcesywnie będziemy wszędzie robić, bo mówię, no jesteśmy na etapie teraz tego 

konstruowania budżetu i sukcesywnie, w pierwszej kolejności mówię, będę podkreślał, że 

będziemy jeszcze robić, bo nie jesteśmy jeszcze właścicielem, ale tu z pełną 

odpowiedzialnością będę nazwy ulic, a to jest ulica Sportowa za stadionem, gdzie rzeczywiście 

to są jeszcze drogi gruntowe i one później nam wiele, wiele problemów powodują, np. po 

okresie takim jesienno-zimowym albo później zimowo-wiosennym. I w pierwszej kolejności 

będziemy chcieli zrobić te ulice gruntowe. Są takie ścieżki pieszo-rowerowe, tak jak tutaj 
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właśnie od parkingu za 'żółtym pawilonem' do ulicy Cegielnej, gdzie chodnik był robiony, to 

było jeszcze 12 albo 13 lat temu, i on wymaga już pełnej naprawy. To też chcielibyśmy zrobić, 

reagować na to, żebyśmy jak najwięcej zrobili, a żeby jak najmniej to było utrudnieniem dla 

mieszkańców miasta Lipna. 

 

Radny Marcin Rykowski - Panie burmistrzu, podziękowania za zrobienie tych chodników na 

ulicy Włocławskiej. A jeszcze wielka prośba. Ten pierwszy blok od ulicy też by chciał mieć 

chodnik, tak? Tak bym prosił, może Pan by zagwarantował, że w najbliższym czasie uda się 

to... [śmiech] 

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik –  Nie będę gwarantował, ale postaram się zrobić. Bez 

gwarancji.  

 

Radna Małgorzata Spisz - Panie burmistrzu, jak już jesteśmy przy tych podziękowaniach, to ja 

też składam na ręce Pana burmistrza podziękowania od mieszkańców ulicy Cmentarnej. Bardzo 

są zadowoleni za poszerzenie ulicy, za parking. Mówią, że teraz to jest prawie lotnisko. Tak że 

pozdrawiają i dziękują. 

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik – Ja się bardzo cieszę, ale to na Państwa też wniosek, 

bo to nie jest tak, że Państwo mi dziękują. To jest też zasługa Państwa, bo Państwo zgłaszają. 

Jesteście, przekazujecie to, co mieszkańcy oczekują. Bo oczywiście nie zawsze starczy na to 

wszystko od razu pieniędzy i tak dalej, ale sukcesywnie będziemy to robić. A Panu 

przewodniczącemu bardzo prosił, żeby Pan panował, jeżeli ktoś już raz był przy głosie, żeby 

drugi raz nie dawać. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - Się komuś przypomni, to cóż... 

 

Radna Anna Domeradzka - Chciałam powiedzieć, że zgłaszałam, żeby na cmentarzu 

komunalnym była otwarta brama - ta niżej - chociaż przez ostatni tydzień. No i to się spełniło. 

Tak było. 2 listopada też była otwarta. Łatwiej było po prostu mieszkańcom tym dochodzić niż 

tam iść do głównej bramy. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - Zanim zaproszenia tutaj kolega 

wiceprzewodniczący przeczyta, to ja tylko chciałem poinformować Państwa, że do Biura Rady 

wpłynęło nam pismo od naczelnika Urzędu Skarbowego w Lipnie. To taka informacja w 

sprawie złożonych oświadczeń majątkowych za 2023 rok i 2024. I tutaj wszyscy, których to 

pismo dotyczyło, już kontaktowali się tu z panem Krzysztofem w biurze, tak że myślę, że 

wszystko będzie OK. A teraz poproszę kolegę Sebastiana. 

 

Radny Sebastian Lewandowski - Wpłynęło zaproszenie na III Przegląd Chórów Seniora. Jest 

to zaproszenie dla mieszkańców na dzień 6 listopada o godzinie 11 w kinie 'Nawojka' w Lipnie. 

Będzie to przegląd pod tytułem 'Rozkołysz pieśnią świat'. Będą pieśni patriotyczne, tak że więc 

zapraszamy wszystkich mieszkańców... No wszyscy się nie zmieszczą, ale kto ma ochotę do 

kina 'Nawojka' 6 listopada o godzinie 11. Drugie zaproszenie. Burmistrz miasta Lipna oraz 
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przewodniczący Rady Miejskiej w Lipnie wraz z radnymi zapraszają na uroczyste obchody 

Święta Niepodległości. 11 listopada mamy Święto Niepodległości, będą uroczyste obchody i 

zapraszamy na godzinę 10 na mszę świętą do kościoła Wniebowzięcia Najświętszej Marii 

Panny. Po mszy będzie uroczysty przemarsz pod pomnik oraz - tak jak zawsze pod pomnikiem 

- apel i część artystyczna. Tak że zapraszam mieszkańców na godzinę 10 na mszę świętą do 

kościoła 11 listopada. Dziękuję bardzo. 

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik – Jeszcze chciałbym uzupełnić, bo to było poza... 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - A miało nie być drugi raz. [śmiech] 

 

Burmistrz Miasta Lipna - Paweł Banasik –  Było to poza Urzędem Miejskim w Lipnie, ale było 

dziesięciolecie klubu Nemo, któremu serdecznie gratuluję funkcjonowania 10 lat. No może 

niewiele pokoleń, bo 10 lat to jeszcze nie pokolenia, ale bardzo dużo dzieci się wychowało w 

tym klubie. Bardzo dużo dzieci się nauczyło pływać. Chociaż były też takie osoby oporne jak 

jeden z rodziców, który jest radnym, na początku chodził, gorąco wierzył w to, że się nauczył 

pływać, nie nauczył się do dzisiejszego dnia pływać. Ale mówię, niemniej gratuluję wszystkim 

tego jubileuszu. No i oczywiście też chciałem pogratulować,  o mamy mistrza Polski - klub 

motocrossowy MX Lipno, zarówno juniorów, jak i seniorów. Oni też zdobyli Puchar Polski, 

także taki hat-trick, potrójny sukces klubu sportowego MX Lipno. Myślę, że w przyszłym roku 

będą kontynuować tę dobrą passę. 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - Dziękuję. Jak Pan burmistrz tu mówił o 

dziesięcioleciu klubu Nemo, to pamiętajmy, że wczoraj odbył się jubileuszowy X Bieg 

Niepodległości również, tak, zorganizowany przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji. Bardzo 

fajna impreza, ciesząca się dużym zainteresowaniem - i tych najmłodszych, i tych trochę 

starszych. 

 

Ad. pkt. 4 

 

Zamknięcie obrad 

 

Przewodniczący Rady – radny Kamil Komorowski - stwierdził wyczerpanie porządku i dokonał 

zamknięcia sesji słowami : „Zamykam obrady VII Sesji Rady Miejskiej w Lipnie”. 

 

Protokół sporządził: 


